
 آرمان ملی: پرسپولیس با پیروزی مقابل تیم  هوادار حریف 
استقلال در فینال جام حذفی شد. پرسپولیسی ها بعد از این 
دیدار نسبت به صحبت های حریف فینال خود واکنش نشان 

دادند. 
  گل محمدی 

یحیی گل محمدی پس از پیروزی 3 بر یک پرسپولیس مقابل 
هوادار در مرحله نیمه نهایی جام حذفی در نشست خبری اظهار 
داشت: بازی را خوب و طوفانی شروع کردیم و دو گل خوب 
زدیم. نیمه نخست را به خوبی کنترل کردیم. حریف در نیمه 
دوم انرژی بیشتری برای جبران گذاشت و بیشتر تلاش کرد. 
همین باعث شد در این نیمه به صورت ناخودآگاه عقب نشینی 
کنیم. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در مورد تقابل با استقلال 
در فینال جام حذفی بیان کرد: شش روز تا فینال وقت داریم و 
باید ریکاوری ذهنی و بدنی بسیار خوبی داشته باشیم. امیدوارم 
روند امسال را در فینال جام حذفی که دربی خواهد بود، ادامه 
بدهیم و در فینال سرحال باشیم. گل محمدی درباره فاصله 
کوتاه پرسپولیس تا کسب سه گانه )قهرمانی سوپرجام در 
صورت فتح جام حذفی( خاطرنشان کرد: فینال را پیش رو داریم 
و دوم شدن در این جام هیچ لطفی ندارد. زحمت زیادی برای 
صعود به فینال کشیدیم و با تیم های بسیار خوبی بازی کردیم. 
خیلی سخت به فینال رسیدیم. ما با بازیکنانی کار می کنیم که 
کارهای بزرگی انجام دادند و تیم را در سخت ترین شرایط، به 
موفقیت رساندند. سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در مورد 
درخواست استقلالی ها برای استفاده از داور خارجی در دربی 
تهران بیان کرد: کارشناسان باید با دقت بیشتری به دو پنالتی 
امروز نگاه کنند، اما من دیدم که پنالتی رخ نداد. صحبت از داور 
خارجی، بی احترامی بزرگ به داوران ما بود. در این شرایط 
سخت که می دانیم داوران چه مشکلات مالی و سخت افزاری 
دارند، این صحبت فقط یک دلیل دارد که آنهم زیر فشار بردن 
داوران است. گل محمدی با بیان اینکه آبی ها می دانند داور 
خارجی برای دربی به ایران نمی آید، اظهار داشت: این کار آنها 
خیلی غیرحرفه ای بود. اتفاقات زیادی وجود دارد که در فرصت 
مناسب درباره آن صحبت خواهم کرد. سال گذشته اتفاقاتی 
افتاد و اعتراضاتی شد که مرا شش جلسه محروم کردند. امسال 
هم یک مربی هر چه دلش خواست، گفت و بی احترامی کرد. 
با این حال همه روی خود را به سمت دیگر کردند که بگویند 
ندیدیم! دلیلش چیست؟ وی با اشاره غیرمستقیم به رفتارهای 
ریکاردو ساپینتو گفت: اگر من این کارها را کرده بودم، تا سال 
بعد تیم نداشتم و محروم می شدم. این وضعیت درست نیست 
و امیدوارم این تبعیض ها در کار نباشد. نمی دانم این تفاوت 
به خاطر خارجی بودن است یا مسائل دیگر که قدرت برخورد 
را از آنها گرفته است. همه این مسائل به افرادی برمی گردد که 
نگاه درستی به مسائل و مشکلات ندارند. گل محمدی در این 
باره که گفته می شود می خواهند پس از قهرمانی پرسپولیس در 
لیگ برتر، یک جام )جام حذفی( را به استقلال بدهند و اینکه از 
این موضوع نگرانی دارد یا خیر، اظهار داشت: نگران این مسأله 

نیستم و یک بازی به صورت 11 به 11 برگزار می شود. امیدوارم 
تیمی که شایسته پیروزی است، بازی خوبی ارائه می کند و 

تمرکز بیشتری داشته باشد، قهرمان شود.
  درویش 

رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در واکنش به 
درخواست استقلالی ها که گفتند داور دربی حذفی خارجی 
باشد و آیا شما اعتراضی به داوری ها دارید، خاطرنشان کرد: 
شاید یکی از تیم هایی که در 7،8 هفته اول بیشترین ضرر را از 
داوری دید تیم ما باشد. در عین حال گفته شده که اشتباهات 
جزو داوری است اما حتماً داوران پرتوانی داریم که داوری های 
خوبی داشتند و ما هم معتقدیم که داور باید ایرانی باشد. 
درویش درباره نقل و انتقالات پرسپولیس عنوان کرد: اجازه 
دهید فینال جام حذفی را برگزار کنیم و بعد از آن به این موضوع 
هم فکر می کنیم. وی درباره اینکه مدیران استقلالی ها معتقد 
شرایط دو تیم یکسان نیست و پرسپولیس به لحاظ مالی تأمین 
است، گفت: این مسائل حاشیه ای است و بهتر است که به 
حاشیه نپردازیم. از فرصت استفاده کنم و هم از مربی تراکتور 
و هم مربی سپاهان تشکر کنم که قهرمانی را به پرسپولیس 
تبریک گفتند. امیدوارم لیگ گرمی را با حضور آنها داشته 
باشیم. این مسائل، داخلی است و بهتر بود که مدیر استقلال 
این مسائل را بروز نمی داد، من می دانم که کریمی چقدر برای 
استقلال زحمت می کشد و امیدوارم مشکلات آنها هم برطرف 
شود. پرسپولیس اگر انگیزه دارد، یکی از دلایلش این است که 

استقلال حریفش است.
  بیرانوند 

علیرضا بیرانوند درباره این موضوع که مهدی قائدی و 
بازیکنان استقلال گفتند که برای فینال یا داور خارجی بیاورند 

یا فغانی انتخاب شود، تصریح کرد: من یک شوخی با قائدی 
بکنم، وقتی دو پنالتی برای آنها می گیرند که دیگر نیازی به داور 
خارجی ندارند! فکر می کنم یک ردگم کنی بود تا به استقلالی ها 
فشار نیاورند. امروز هم دیدید که پنالتی های هوادار اصلًا پنالتی 
نبودند. در همه دربی های گذشته داوران ایرانی بودند و اگر از 
خارج بیاوریم به نظر من بی احترامی به داوران خودمان است. 
صددرصد دربی یک بازی سخت است و هر کسی که داور شود 
تمام تمرکزش را می گذارد، به نظر من ساپینتو هم اصلًا نگران 
نباشد و نترسد، قطعاً هر تیمی که فنی خوب کار کند، قهرمان 

می شود.
  پیروانی 

افشین پیروانی مدیر تیم فوتبال پرسپولیس در واکنش به 
این موضوع که تیمش برای دومین بار در فینال جام حذفی 
با استقلال بازی می کند، خاطرنشان کرد: من تجربه بازی با 
استرالیا را دارم. در جام جهانی هم بازی کردم، ولی بهترین 
اتفاق ورزشی من آن لحظه است که به استقلال گل زدم )فینال 
جام حذفی سال 78( و در همان بازی هم گونه ام شکست. 
قهرمانی در فینال حذفی و دربی لذت خوبی دارد و امیدواریم 
دوباره این اتفاق بیفتد.  وی درباره اینکه استقلالی ها گفتند 
که برای دربی فینال یا داور خارجی بیاورند یا فغانی انتخاب 
شود، گفت: در همین بازی با نساجی بود که دو تا پنالتی 
برای این تیم نگرفتند. دشمن فرضی برای خودمان درست 
نکنیم. تصمیم گیرنده ما نیستیم و هر کسی داور باشد احترام 
می گذاریم. استقلالی ها همانطور که مدعی هستند در طول 
فصل از داوری ضرر کردند، منفعت هم بردند. ما باید به تصمیم 
فدراسیون و کمیته داوران احترام بگذاریم و هر کسی بیاید 

مجبور هستیم، قبول کنیم.
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گفت وگو

کنایه پرسپولیسی ها به ساپینتو و استقلال

 در قوانین جدیدی که برای فصل نقل 
و انتقالات مصوب و توسط برخی رسانه ها 
درز پیدا کرده است، به مواردی برمی خوریم 
که در نوع خود عجیب است و البته چند 
مورد فاقد ضمانت اجرایی است. گفته 
می شود همه مدیران باشگاه ها این قوانین 
را امضا کرده اند و قاعدتاً باید به رعایت آن 
پایبند باشند اما سوال اصلی این است که 
آیا فدراسیون فوتبال قبل از تصویب این 
قوانین با اهل فن و کارشناسان مشورت 
کرده است؟ آیا ضمانت اجرایی برای رعایت 

قوانین جدید وجود دارد؟ فارس در ادامه 
نوشت: سال ها قبل فدراسیون با قدرت اعلام 
کرد که اجازه نمی دهیم باشگاه های بدهکار 
وارد رقابت های لیگ برتر فوتبال ایران شوند 
اما به جرات می توان گفت تعداد زیادی از 
باشگاه های بدهکار در لیگ برتر شرکت 
کردند و آب از آب تکان نخورد. تا اینکه در 
نهایت کنفدراسیون فوتبال آسیا سال گذشته 
استقلال و پرسپولیس را از لیگ قهرمانان 
حذف کرد که یکی از دلایل مهم این اقدام 
بدهکاری آنها به اشخاص حقیقی و حقوقی 

و بسیاری از مربیان و بازیکنان خارجی بود. 
در واقع قانونی که در فدراسیون گذاشته شده 
ولی اجرا نشده بود را کنفدراسیون فوتبال 
آسیا اجرا و دو نماینده بزرگ و پرطرفدار 
فوتبال ایران را حذف کرد. به طور مثال در 
بندی از قوانین جدید آمده که آپشن قرارداد 
بازیکنان نباید بیشتر از ۲۰درصد کل قرارداد 
باشد اما همه می دانند که بسیاری از باشگاه ها 
این قانون را به راحتی دور می زنند و برای 
این کار راه های بسیار مختلفی هم وجود 
دارد. در یک مورد دیگر آمده که پاداش 

غیر مندرج در قرارداد ممنوع است. این 
هم جزو مواردی است که معمولاً در فوتبال 
ایران رعایت نمی شود و حتی عکس آن را 
هم شاهدیم. یکی از عجیب ترین موارد هم 
تعیین سقف بودجه برای باشگاه هاست که 
با توجه به دولتی بودن اکثر باشگاه ها هیچ 
ضمانت اجرایی ندارد و اساسا تخصصی هم 
نیست. باید نشست و نظاره کرد که آیا این 
قوانین مانند بسیاری از قوانین دیگر، مانند 
1۰ فرمان، فدراسیون فوتبال که با بی توجهی 
باشگاه ها همراه شد، راه به جایی خواهد برد.

رونمایی از قوانین جدید نقل و انتقالاتی که  ضمانت اجرایی ندارد

سرمربی سابق پورتو، چلسی، اینتر، رئال مادرید و منچستریونایتد
مورینیو: به تیم های قبلی ام بجز تاتنهام افتخار می کنم

   سرمربی آ اس رم درباره دوران ناامیدکننده خود در تاتنهام 
هاتسپر صحبت کرد و گفت تاتنهام تنها باشگاه سابق او است 

که او هیچ حسی نسبت به آن ندارد.
  احساس عمیق

به گزارش ساکرنت، ژوزه مورینیو ۶۰ ساله که در سال 
۲۰۰۰  مربیگری خود را شروع کرد تاکنون هدایت 1۰ تیم را 
در کارنامه خود داشته است و در آستانه قهرمانی با رم در لیگ 
اروپا است. تیم او  هفته آینده مقابل سویا قرار خواهد گرفت. 
مورینیو بر اهمیت لذت بردن از فینال در شرایطی تاکید کرد که 
گزارش ها مبنی بر اینکه او می تواند تیم ایتالیایی را ترک کند 
در رسانه ها دیده شده است. با این حال سرمربی پرتغالی عنوان 
کرد برای همیشه رم برای او جایگاه ویژه ای خواهد داشت، 
حسی که او اصلا به تاتنهام ندارد. سرمربی سابق پورتو، اینتر، 
چلسی، رئال مادرید و منچستریونایتد که فصل گذشته رم را به 
قهرمانی در لیگ کنفرانس رساند در آوریل ۲۰۲1 پس از 17 
ماه سرمربیگری در تاتنهام و ۶ روز قبل از فینال جام اتحادیه 
از اسپرز اخراج شد. مورینیو گفت: امیدوارم هواداران تاتنهام 

درباره من برداشت بدی نداشته باشند اما تنها باشگاهی در 
دوران حرفه ای من که هنوز احساس عمیق و خوبی نسبت 
به آن ندارم، تاتنهام است. احتمالاً به این دلیل که استادیوم در 
زمان کرونا خالی بود، احتمالاً به این دلیل که آقای لوی ]رئیس 
اسپرز[ به من اجازه نداد در یک فینال برنده شوم و یک جام 
ببرم. من به حضور در تیم هایی چون پورتو، چلسی، اینتر، رئال 
مادرید و منچستریونایتد افتخار می کنم ولی این احساس را 

نسبت به تاتنهام ندارم.
  هواداران فوتبال 

مورینیو در بخش دیگری از صحبت های خود گفت: من 
بارها در ایتالیا به خیابان می روم و هواداران اینتر را می بینم و 
خوش و بش می کنیم. به لندن می روم نه فقط هواداران چلسی 
بلکه هواداران من یونایتد را می بینم. هواداران رئال مادرید در 
سراسر جهان هستند. مردم فکر می کنند، شما نمی توانید 
هر باشگاهی را دوست داشته باشید ولی من احساس خوبی با 
تیم ها و هوادارانی داشتم که سالها در کنارشان بودم. اظهارات 
مورینیو پس از آن مطرح شد که آرنه اسلات سرمربی فاینورد، 

به گمانه زنی ها در مورد احتمال انتقال به باشگاه تاتنهام پایان 
داد و گفت که در حال مذاکره با فاینورد برای تمدید قرارداد 

است.
  بازی در فینال اروپا

مورینیو همچنین روز پنجشنبه گفت که پائولو دیبالا مهاجم 
ممکن است دیدار رم با سویا قهرمان شش دوره این رقابت ها را 
که چهارشنبه در بوداپست برگزار می شود را از دست بدهد. این 
بازیکن ۲۹ ساله آرژانتینی که در این فصل 1۶ گل به ثمر رسانده 
و 8 پاس گل در تمام رقابت ها داده است، پس از آسیب دیدگی 
از ناحیه مچ پا، هنوز آمادگی کامل را پیدا نکرده است. مورینیو 
به خبرنگاران گفت: فکر نمی کنم او بتواند بازی کند. راستش 
را بخواهید، امیدوارم بتواند روی نیمکت باشد. این آخرین 
بازی فصل است و من خوشحال می شوم اگر پائولو بتواند روی 
نیمکت باشد و 1۵ یا ۲۰ دقیقه بازی کند. رم روز شنبه قبل از 
اینکه در فینال لیگ اروپا به مصاف تیم اسپانیایی برود، به دیدار 
فیورنتینای رده یازدهمی خواهد رفت. سرمربی پرتغالی گفت 
که لورنزو پلگرینی هافبک رم برای دیدار با فیورنتینا غایب است.

  کوتاه 
 تسنیم: باشگاه تراکتور گمانه زنی های نقل و انتقالاتی 
پیرامون این تیم را رد کرد. رسانه رسمی باشگاه تراکتور 
نوشت: »اخیراً اخباری مبنی بر توافق باشگاه تراکتور با 
بازیکنان مختلف در رسانه ها و فضای مجازی منتشر شده و 
همچنین از برخی بازیکنان به عنوان اهداف نقل و انتقالاتی 
باشگاه یاد می شود که این اخبار به هیچ وجه صحت نداشته 
و مورد تایید باشگاه نیست «.  ایسنا:   خداداد افشاریان رئیس 
کمیته داوران فدراسیون فوتبال درباره انتخاب داور ایرانی یا 
خارجی برای دیدار تیم های پرسپولیس و استقلال در فینال 
جام حذفی اظهار کرد: بهترین تصمیم این است که من یک 
داور خارجی بیاورم و پشت این داور خودم را پنهان کنم. هر 
تصمیمی گرفت چه غلط یا صحیح پشت او بمانم و کار خود 
را ادامه بدهم. بهترین و کوتاه ترین راه همین است و من و 
فدراسیون فوتبال خودمان را هم راحت می کنیم اما فینال 

ایرانی با یک داور ایرانی برگزار خواهد شد.

بیــن المــلل 
  اریک تن هاخ که تیم تحت  هدایتش در دیداری معوقه 
از هفته سی ودوم لیگ برتر انگلیس موفق شد چلسی را در 
ورزشگاه اولدترافورد با نتیجه 4 بر یک شکست دهد و در 
فاصله یک هفته مانده به پایان این رقابت ها، سهمیه حضور در 
رقابت های فصل آینده لیگ قهرمانان اروپا را کسب کند، پس 
از این دیدار گفت:  لیگ برتر انگلیس به خاطر سختی هایی 
که دارد، گاهی اوقات به این شکل است. این باشگاه متعلق 
به لیگ قهرمانان اروپاست. کسب سهمیه لیگ قهرمانان اما 
در این لیگ کار آسانی نیست چون تیم های زیادی برای این 
هدف رقابت می کنند. وقتی هم شما به این هدف دست پیدا 
می کنید، کار بزرگی انجام داده اید. ما هنوز به آن جایگاه 
مدنظرمان نرسیده ایم، اما به لیگ قهرمانان بازگشتیم که 
به نظرم این گامی واقعاً بزرگ بود. سرمربی هلندی شیاطین 
سرخ که تیمش در تاریخ 13 خرداد در دیدار فینال جام 
حذفی انگلیس در صورت شکست منچسترسیتی می تواند 
به دومین جام قهرمانی خود در فصل جاری برسد و رقیب 
همشهری خود را هم از شانس کسب سه گانه قهرمانی 
محروم کند، تصریح کرد: فینال جام حذفی بازی بزرگی 
خواهد شد، بنابراین باید خودمان را به خوبی برای رویارویی با 
منچسترسیتی آماده کنیم و این شانس را به خود برای کسب 

جام بدهیم. 

   ساحلی
با پیروزی ارزشمندی که تیم ملی فوتبال 
ساحلی ایران در مصاف با تایلند به دست آورد، 
به نیمه نهایی این مسابقات صعود کرد و در نیمه 
نهایی با یکی از حریفان دیرینه،یعنی ژاپن، 

مسابقه خواهد داد.

 انتقال بزرگ 
 مدافع ملی پوش تیم فوتبال فولادخوزستان رسما به 
السد قطر پیوست.محمدامین حزباوی، مدافع ملی پوش 
ایرانی تیم فوتبال فولادخوزستان رسما به السد قطر 
پیوست.قرارداد پدیده ایرانی با این تیم قطری 5 ساله و 

از ابتدای فصل 24-2023 خواهد بود. 

             تقدیر 
جعفر تبریزی )عکاس(، شهرام وزیری )نویسنده(، 
تهرانی )خبرنگار ورزشی( و ابراهیم افشار )نویسنده 
ورزشی مشهور( نفراتی بودند که روز  پنجشنبه مورد 
تقدیر فدراسیون فوتبال قرار گرفتند و در اقدامی جالب 
کنار کادرفنی پرسپولیس نیز عکس یادگاری انداختند.

ت
شــ

س نو
عک

 شکست جنجالی امین طاهری در  
جام تختی و تکرار مبارزه به دلیل 

اشتباه داوری 
ایسنا: در آغاز رقابت های ۵ وزن دوم و پایانی 
کشتی آزاد جام تختی به عنوان یکی از مراحل 
مهم انتخابی تیم ملی که در سالن غدیر ارومیه 
در حال برگزاری است، در وزن 1۲۵ کیلوگرم، 
امین طاهری در مبارزه نخست در شرایطی که 
با نتیجه ۹ بر صفر از مرتضی جان محمدی پیش 
بود، ضربه فنی شد. طاهری پس از این شکست 
شدیدا نسبت به عملکرد داوران اعتراض کرد و 
حتی پس از ترک سالن بار دیگر به کنار تشک 
بازگشت و قصد اعتراض داشت که این بار با حضور 
پژمان درستکار سرمربی تیم ملی به سالن گرم 
بازگشت. علیرضا رضایی نیز با رییس کمیته 
داوران در اینباره گفتگو کرد و معتقد بود طاهری 
ضربه فنی نشده است. پس از این اتفاقات پژمان 
درستکار با رئیس کمیته داوران فدراسیون کشتی 
صحبت کرد و مصلایی نیز با رفتن کنار میز کمیته 
فنی، توضیحاتی را به آن ها ارائه کرد. با توجه به 
اهمیت این موضوع گفتگوها در اینباره تا دقایق 
زیادی ادامه داشت و افراد زیادی از جمله دبیر 
فدراسیون کشتی نیز وارد این موضوع شدند. در 
نهایت با تایید هیات ژوری مبنی بر اشتباه محرز 
تیم داوری، گوینده سالن اعلام کرد این مبارزه 

یک بار دیگر تکرار خواهد شد.

خارج ازمستطیل سبز

رقابت پایاپای مسی و هالند برای  
توپ طلای ۲۰۲۳ 

به نظر می رسد ارلینگ هالند و لیونل مسی 
دو شانس اصلی توپ طلای امسال هستند. به 
گزارش اسپورت ۲4، وقتی تیم ملی آرژانتین 
در دسامبر ۲۰۲۲ قهرمان جهان شد، هواداران 
و کارشناسان هیچ شکی نداشتند توپ طلای 
۲۰۲3 باید به لیونل مسی کاپیتان آلبی سلسته 
برسد. اما پس از اینکه منچسترسیتی، همراه با 
ارلینگ هالند، به سه گانه طلایی نزدیک شده، 
شانس ستاره آرژانتینی برای تصاحب این جام 
کاهش یافت. احتمالاً با اختلاف کمی، مسی 
همچنان شانس اول توپ طلا خواهد ماند اما 
بدیهی است که شانس ارلینگ هالند دوباره 
بیشتر خواهد شد. کریم بنزما مهاجم رئال 
مادرید سال گذشته برنده توپ طلا شد. لیونل 
مسی اصلی ترین شانس برنده شدن توپ طلا 
در فصل جاری، تاکنون هفت بار این جایزه را 
برده است: از سال ۲۰۰۹ تا ۲۰1۲ و همچنین 

در سال های ۲۰1۵، ۲۰1۹ و ۲۰۲1.

خبـــــر

 دردسر بزرگ استقلال در فینال حذفی 

 تیم پرسپولیس برابر هوادار به برتری رسید و راهی فینال 
حذفی شد.  پیش از شروع بازی هم مشخص بود پرسپولیس 
برنده می شود. حیف که هواداران نبودند چون دقیقه ۹ از 
حریف دو گل جلو افتادیم و با حمایت آنها اختلاف خیلی 
بیشتر می شد. انگیزه های لازم را بازیکنان نداشتند تا پیروزی 
پرگلی را داشته باشند و البته 8 بازیکن تیم از بازی های قبل 
یک اخطاره بودند و اگر اخطار دوم را می گرفتند فینال و دربی 
با استقلال را از دست می دادند. برای همین تیم دست به 
عصا بازی می کرد و هوادار موقعیت های گلزنی خوبی را به 
دست آورد. یکی از دلایلی که چهار مرتبه بازیکنان هوادار 
با بیرانوند تک به تک شدند همین موضوع بود ولی باید در 
دربی با ساختار دفاعی عالی بازی کرد.  داور دو پنالتی برای 
هوادار گرفت که به نظرم اشتباه کرد. کارشناسان داوری که 
معتقد بودند هر دو پنالتی به اشتباه برای هوادار اعلام شد و 
نظر آنها نسبت به ما اهمیت دارد. به هر حال که گل سوم 
آب سردی بر پیکر هوادار که امیدوار شده بود نتیجه را به 
تساوی می کشاند بود. کار خوبی که گل محمدی کرد تعویض 
بازیکنانی بود که در معرض گرفتن اخطار دوم و محرومیت 
بودند. دست بازیکنان پرسپولیس درد نکند که به فینال جام 
حذفی رسیدند. حالا باید خود را آماده کنند تا برابر استقلال 
بازی کنند. تیمی که الحق و الانصاف کیفیت خوبی دارد 
و از خط حمله خطرناکی بهره می برد. ولی دردسر بزرگ 
استقلال عبور از بهترین خط دفاعی لیگ برتر است که دیدید 
چند هفته پیش نتوانستند از آن عبور کنند و با شکست در 
آن دربی، از دایره قهرمانی دور شدند و حتی با صنعت نفت 
هم مساوی کردند که کلًا شانس شان برای قهرمانی از بین 
رفت.  درست است که در سال های اخیر استقلال دو بار در 
بازی های نیمه نهایی جام حذفی موفق شده پرسپولیس 
را شکست دهد ولی دو بار در سالیان قبل دو تیم به فینال 
جام حذفی رسیدند که هر دو بار را پرسپولیس برده و کلًا 
در خون پرسپولیس بردن بازی های مهم تر است. بنابراین 
این بار هم شانس بیشتر با پرسپولیس است چون در سال 
جدید همه بازی ها را برده و فقط مانده استقلال که با شکست 
این تیم خوب، کل بازی های این فصل در سال نو را برده ایم 
و رکورد قشنگی خواهیم زد. استقلال خیلی آماده است ولی 
پرسپولیس سرشار از قهرمانی لیگ است و آنقدر شرایط 
روحی تیم خوب شده که احتمال برنده شدنش بیشتر است. 
فراموش نکنید استقلال استرس بیشتری دارد چون جامی 
نگرفته و پرسپولیس که یک جام را به ویترین اضافه کرده با 
خیال راحت تری بازی می کند و آرامش بیشتر مزید بر علت 
می شود تا یک بار دیگر استقلال شکست بخورد. استقلال 
در فاز تهاجمی بهترین تیم لیگ شد ولی پرسپولیس در 
فاز تدافعی بهترین شد. باید مدافعان پرسپولیس خیلی 
هوشیار بازی کنند و موقعیت به مهاجمان استقلال ندهند 
چون قائدی، محبی یا مطهری موقعیت خوب گیر بیاورند به 
پرسپولیس رحم نمی کنند. خوشبختانه یحیی گل محمدی 
مدافع تیم ملی بوده و خیلی عالی بلد است راه های حمله 
استقلال را ببندد. مهاجمان زهردار استقلال در مصاف با 
خط دفاعی و گلر آماده پرسپولیس نباید آزاد باشند و باید 
آنقدر مراقب آنها بود که نتوانند کاری کنند. از طرفی دیگر 
امیدوارم بهترین داوری را ببینیم و پرسپولیس در روزی برنده 
شود که بهانه ای برای شکست وجود نداشته باشد تا قهرمانی 

با شایستگی باشد.  

تیم  پیشکسوت  انتظاری،  سهراب   
پرسپولیس درباره پیروزی این تیم مقابل هوادار 

و حضور در فینال جام حذفی صحبت کرد. 
 در خصوص برد سرخپوشان مقابل 
هوادار در نیمه نهایی جام حذفی و صعود 

به فینال چه نظری دارید؟
 بازی سختی بود چرا که سرمربی هوادار 
تجربه خوبی در جام حذفی داشت و ما هم 
بعد از قهرمانی لیگ وارد این مسابقه شدیم و 
بچه ها از لحاظ انگیزه تخلیه شده بودند. نیمه 
اول بازی انگیزه و انرژی بازیکنان پرسپولیس 
خیلی بالا بود و خوب بازی کردند و ۲ گل زدند 
و خیلی خوب بازی کردیم، اما در نیمه دوم افت 
کردند. به نظرم پنالتی که بیرانوند در نیمه اول 
از شجاعی گرفت در روند بازی پرسپولیس 
تأثیر زیادی داشت، اما در نیمه دوم هوادار بهتر 
بازی کرد و بچه های ما از لحاظ بدنی خسته 
شده بودند و تحلیل رفتند. البته تجربه به کار 
پرسپولیس آمد و با استفاده از تجربه  بالاتر 
بازیکنان به پیروزی دست پیدا کردیم. زمانی 
که هوادار به پرسپولیس فشار آورد بازیکنان 
پرسپولیس توانستند در یک ضدحمله خوب 
گل سوم بزنند و در نهایت بازی را ببرند. در 
مجموع هر ۲ تیم خوب بازی کردند به خصوص 
تیم هوادار که در نیمه دوم عالی بود. به هر حال 
بعد از این برُد یک فینال جذاب و دیدنی در 

دربی سرخابی ها داریم.
درباره فینال جام حذفی بین استقلال 

و پرسپولیس چه نظری دارید؟
 دربی در همه جای دنیا جذابیت خاص خود 
را دارد و فکر نکنم که در این 14، 1۵ سال این 
۲ تیم در فینال جام حذفی به هم برخورد 
کرده باشند. استقلال مقابل نساجی پیروز 
شد و پرسپولیس هم مقابل هوادار برنده شد و 
دربی جذابی در فینال خواهیم داشت. امیدوارم 
تماشاگران در استادیوم و پای گیرنده ها از این 
بازی لذت ببرند و یک بازی خوب شود و هرتیمی 
که مستحق است برنده این بازی شود.   امیدوارم 
برنده این دیدار پرسپولیس باشد، چون یک 
جشن قهرمانی به هوادارانش بدهکار است و در 
قائمشهر آنطور که باید و شاید جشن قهرمانی 
درست و درمانی برگزار نشد. به نظرم برای 
تیمی که مستحق قهرمانی بود جشن قهرمانی 
مناسبی نگرفتند. امیدوارم جشن قهرمانی 
۲ طرفه بگیریم هم جشن قهرمانی لیگ برتر 
و هم جشن جام حذفی را در کنار هواداران 

برگزار کنیم.

مرتضی فنونی زاده
  کارشناس فوتبال

انتظاری: 
پرسپولیس جشن 

قهرمانی به هوادارانش 
بدهکار است


